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Akademický senát FSv ČVUT 

Zápis ze 3. zasedání AS FSv, které se konalo dne 26.3.2014

 

Přítomni:  dle prezenční listiny 

Hosté:   prof. Kohoutková, prof. Máca, Ing. Vlasák, prof. Pavelka 

 

Doc. Košatka zahájil zasedání AS, přivítal přítomné a seznámil je s programem 

zasedání.  

 

Program: 

1. Kontrola zápisu 

2. Schválení podmínek přijímacího řízení na studijní program Metrologie 

(předkládá proděkan Máca). 

3. Studentská anketa – organizace, otázky do ankety (doc. Cajthaml). 

4. Informace z jednání technické komise (Ing. Chalupa) 

5. Různé 

 

Bod 1.  Kontrola zápisu 

Zápis z minulého zasedání AS byl schválen bez připomínek.  

 

Bod 2.  Schválení podmínek přijímacího řízení na studijní program Metrologie 

Doc. Košatka zdůvodnil a obhájil, proč nebyly veškeré podklady předány AS FSv 

v předem domluvené lhůtě pro projednávání dokumentů. Proděkan Máca shrnul 

podmínky přijímacího řízení na studijní program Metrologie a důvody, proč jsou 

předkládány samostatně a proč mají pozdější termín odevzdání přihlášek. 
 

AS FSv ČVUT v Praze projednal a schválil návrh podmínek přijímacího řízení na 

studijní program Metrologie. 

Hlasování: pro 23|proti 0| zdržel se 0. 

 

Bod 3.  Studentská anketa – organizace, otázky do ankety (doc. Cajthaml) 

Doc. Cajthaml vypracoval a projednal návrh ankety s proděkanem Mácou a 

vedoucí studijního oddělení Ing. Salákovou. Přednesl znění variant výběru otázky 

členům AS. Proděkan Máca doplnil, že v případě konfliktu rozvrhu jednotlivého 

studenta, pokud bude zvolen volný zápis do rozvrhu, nebude toto vedení FSv 

řešit. Doc. Cajthaml tento problém konzultoval na FEL. Hlavním problémům bude 

nutné předejít již ve fázi přípravy rozvrhu. Ing. Fencl upozornil na to, že jde o 

anketu, která slouží jako nástroj AS k získání názoru, a nikoli referendum, 

rozhodnutí bude na vedení FSv. Prof. Patzák navrhl, aby v anketě bylo 

zdůrazněno, že systém pevných kroužků rozvíjí lepší přípravu k týmové práci a 

navrhl možnost využít anketu i pro jinou otázku například k systému zápisu po 

vlnách. Diskutoval se způsob realizace ankety. Doc. Cajthaml jednal s Dr. Horou o 

možnostech otevírání rozvrhu. Proběhla senátní diskuze, zda anketu rozšířit o další 

otázky. 
 

AS FSv hlasoval o směrném znění anketní otázky s tím, že lze otázku ještě 

doformulovat a pověřil studentskou komoru ve spolupráci s doc. Cajthamlem 

k realizaci ankety nejpozději do 30. 4. 2014. 

Hlasování: pro 23|proti 0| zdržel se 0. 

http://www.fsv.cvut.cz/senat/as2014/prezence.xls
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Bod 4.  Informace z jednání technické komise (Ing. Chalupa) 

Ing. Chalupa poděkoval za zpracování zápisů K. Pavlové. Zápisy jsou na fakultním 

webu pod sekcí AS. Shrnul hlavní body jednání technické komise. Ing. Chalupa 

upozornil na způsob financování VIC a nekoncepční obměnu výpočetní 

techniky. Paní děkanka ujistila členy AS, že vedení fakulty se otázkou IT 

dlouhodobě zabývá. Vedení fakulty zprostředkuje koncepci řešení IT členům AS. 

Pan tajemník podpořil slova paní děkanky. VIC zpracoval výchozí materiál, ze 

kterého bude vedení FSv vycházet. 

Ing. Fencl se ptal paní děkanky, zda existuje plán rozvoje fakulty. Paní děkanka 

zdůraznila, že FSv není solitér, ale že je součástí ČVUT, přičemž se stejnými 

problémy se zabývá celá univerzita. Fakultní plán se odvíjí od celkové koncepce 

univerzity. Byl jmenován nový prorektor pro informační technologie. Pan tajemník 

vyjádřil své přání spolupráce s technickou komisí ve věcech IT. 

Doc. Košatka poděkoval Ing. Chalupovi za tuto činnost technické komise. 

 

Bod 5.  Různé  

Doc. Košatka poděkoval A. Jiroutové a studentské komoře AS za organizaci 

plesu. Paní děkanka se k poděkování připojila. 
 

V dubnu proběhne KOSTAV v Kočovcích. Studentská komora vyšle 

4 reprezentanty. Studenti si musí připravit prezentace dle předem zaslaných 

otázek. 
 

K. Pavlová na vyzvání doc. Košatky informovala o projektu ŠTUK a poděkovala 

vedení FSv za podporu. 
 

Doc. Cajthaml se ptal vedení na předložení návrhu jmenování nové VR. Nové 

složení VR prochází zásadní reformou, proto zatím nebyl návrh složení předložen 

AS k projednání.  
 

Doc. Cajthaml se zajímal o pohled FSv na nefinancované studenty. Paní děkanka 

informovala o této problematice a vyjádřila svůj názor na akceptování limitů na 

jednotlivých fakultách. Bude prosazovat co nejspravedlivější model pro všechny. 

Každá fakulta by se měla naučit nést odpovědnost za svá rozhodnutí. Prof. Máca 

upozornil, že hlavní problém je v metodice. AS ČVUT se bude problematikou 

nefinancovaných studentů zabývat.  
 

Doc. Košatka požádal Ing. Cajthamla, aby průběžně informoval o dění v AS 

ČVUT.  
 

Ing. arch. Kašpar pozval senátory na vernisáž výstavy studentských prací 

programu A+S před budovou FSv 26. 3. 2014 od 17.00. 
 

Neformální setkání AS bude 26. 3. 2014 v 19.00 v Budvarce. 

Příští zasedání AS FSv ČVUT se bude konat ve středu 30. 4. 2014 v 9:00 hod. ve 

velké zasedací místnosti B169. 

 

doc. Ing. Bedřich Košatka, CSc. 

           předseda AS FSv ČVUT  

Zapsala: Z. Pešková 


